Peyer Syntex

## Homely frisé and flat weaves for indoors and outdoors

## Wohnliche Frisés und Indoor-Outdoor-Flachgewebe

elicate shades meet modern designs and patterns: Peyer Syntex has developed a new and very homelike carpet collection - with matching cushions. The series is made of very fine polyester with a fine, silky sheen. The dense, 30-mm pile creates a pleasant walking experience. The soft frisé quality Arielle, for example, brings together a modern graphic design with soft shades.

"The discreet designs with subtle patterns and well-balanced colour combinations offer carpet departments a very diverse range of alternatives to the monochrome collections," according to the manufacturer.

The Ronja flat weave, which also comes in soft colours, is suitable for indoors and outdoors. The carpet made from heat-set yarn is extremely easy-care. At Domotex Peyer Syntex can be found in hall 6, stand C30.



Arielle. Peyer Syntex



Ronja. Peyer Syntex

**7**arte Farben treffen auf moderne Designs und Muster: Peyer Syntex hat eine neue, sehr wohnliche Teppichkollektion entwickelt - und die dazu passenden Kissen. Gefertigt wird diese Serie aus feinsten Polyestergarnen mit seidigem Glanz. Der sehr dichte, 30 mm hohe Flor sorgt für ein angenehmes Trittgefühl. Die weiche Frisé-Qualität Arielle etwa verbindet ein modernes grafisches Design mit sanften Tönen.

"Die zurückgenommenen Dessins mit fein angedeuteten Mustern und ausgewogenen Farbstellungen bieten den Fachabteilungen abwechslungsreiche Alternativen zu den einfarbigen Serien", heißt es beim Anbieter.

Für den Innen- wie für den Außenbereich eignet sich das Flachgewebe Ronja, ebenfalls in sanften Farbstellungen erhältlich. Der Teppich aus Heat-Set-Garn ist äußerst pflegeleicht. Auf der Domotex findet man Peyer Syntex in Halle 6 am Stand C30.